
Ani slovenský Generál Viktorín sa už nemôže
pozerať na „zneužívanie Ozbrojených síl SR“
šialeným vojnovým štváčom Naďom: “Nie sme
vo vojnovom stave, aby sme plytvali
kapacitami a finančnými prostriedkami”
- CZ24 News | 27. června 2021

SLOVENSKO: Generálovi Jozefovi Viktorínovi sa nepozdáva súčasné zneužívanie
Ozbrojených síl SR. Tvrdí, že ide o mrhanie ľudskými i finančnými zdrojmi. Svoju
nespokojnosť so súčasným vedením ministerstva vyjadril na sociálnej sieti

Generálovi Viktorínovi sa nepozdáva vyhlásenie ministerstva obrany o tom, že Ozbrojené sily SR sú
pripravené pomáhať slovenskej polícii pri kontrole našich hraníc. Pôjde o opatrenie na zabránenie
tretej vlny pandémie koronavírusu. Pýta sa preto, či toto vyhlásenie myslí ministerstvo naozaj vážne.

„To naozaj? Vidím príslušníkov OS SR na ulici, v nemocniciach a čoskoro ich možno uvidíme aj na
hraniciach,“ čuduje sa využívaniu vojakov generál.

Zaujímalo by ho, či vrchné velenie pozná úlohy ozbrojených síl, či vie, že ich prvoradou
úlohou je chrániť občanov Slovenska a že k tomu museli absolvovať aj plnohodnotný výcvik.

Postavenie na spomínaných miestach im totiž z hľadiska výcviku a využitia schopností veľa nedá.
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„A to nevravím o prostriedkoch, ktoré štát na OS SR vynakladá. Kde je efektívnosť
týchto prostriedkov? Myslíme si, že asistenčné úlohy sú dostatočné pre ochranu
občanov SR? Nie!“ kritizuje súčasné vedenie Viktorín Viktorín.

 

Preto vyzýva kompetentných ľudí z Ministerstva obrany SR, aby skúsili nad vecami rozmýšľať
strategicky.

 

„Nie sme totižto vo vojnovom stave, aby sme plytvali kapacitami a finančnými
prostriedkami. Pamätajte si, že štát tvoria všetci jeho občania a armáda je tu
vždy pre nich ako súčasť zvrchovanej Slovenskej republiky,“ dodal na záver
generál Viktorín.
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